

Kiangsu-Chekiang College (Shatin)
First Examination (2016-2017)

Form Two

Subject / Paper	Examination Syllabus
English Language	Longman Elect Textbook & Workbook 2A: Units 1 to 4 Vocabulary from the vocabulary word lists (Units 1 to 4) Grammar Book JS2: Units 1, 2, 3, 7,12 & 21
English Composition	Writing an article in about 150 words on one of the three given topics
Language Arts	Literary features, unseen poetry, short stories, and <i>Charlie and the Chocolate Factory</i>
Listening Comprehension	A listening examination paper (played once) testing different skills
Oral English	Reading aloud and 1 minute presentation
中國語文	甲：閱讀理解兩篇（語體文、文言文各一篇） 乙：語文基礎知識及運用 丙：讀本問題 單元一：《一件小事》、《楊修之死》； 單元二：《荷塘月色》、《在風中》； 單元三：《愛蓮說》、《楊柳》； 單元四：《古代足球》
中文作文	甲：實用文寫作：演講辭 乙：文章寫作：一篇(字數不得少於400字)
聆聽	聆聽錄音一次及回答問題（以普通話進行）
說話	個人短講兩分鐘（以普通話進行）
普通話	單元一至單元二 甲部：聆聽。 乙部：選擇判斷、譯寫、粵普對譯
Mathematics	Mathematics in Action Book 1: Chapters 1 to 13 Mathematics in Action Book 2: Chapters 1 to 3,10 and 11
Liberal Studies	Chapter 1: HK Population Chapter 2: HK Economy
History	Book 1: The Renaissance (Pages 3 to 42)
Geography	Units 3.1, 3.3, 3.4 & 3.5 Map reading skills: scale, distance and area
中國歷史	第一章第一節 隋代統一南北與速亡 至 第四章第二節 北宋的變法
Integrated Science	Interactive Science 2A: Chapters 7 to Chapter 8.7
Computer Literacy	Chapters 2 to 3 CKC Speed Test